



# 佛教黃鳳翎中學

## Buddhist Wong Fung Ling College



### 鳳翎號外 2023 Fung Ling Newsletter 2023

地址 Address : 香港銅鑼灣東院道十一號 11 Eastern Hospital Road, Causeway Bay, Hong Kong  
 電話 Tel. : 2577 9485 傳真 Fax. : 2881 0148 網頁 Website : <http://www.bwflc.edu.hk/>  
 電郵 E-mail : [bwc-mail@bwflc.edu.hk](mailto:bwc-mail@bwflc.edu.hk)



八段錦健身班



參觀水耕農園

## 寓服務於學習

### Learning by Serving

學校積極鼓勵義工隊同學參與社區服務，透過長者學苑活動為學生提供平台，訓練學生與長者溝通的技巧；而優「義」生計劃則以校外活動來豐富學生學習經驗，為快將步入中學的小學生打好基礎。

The School strives to encourage volunteering team students to participate in community service. The School provides an excellent platform for students to train and practise their communication skills with the elderlies through the Elder Academy activities. Various extra-curricular activities under "Excellent" student programme was also introduced to enrich primary students' learning experience to prepare them for secondary education.



供僧活動



到訪迪士尼樂園



於迪士尼動畫藝術教室學習畫畫技巧



製作熔岩燈



製作葉脈書籤



科學體驗課

# 校 園 活 動 百 花 齊 放

## Multitudes of Activities

疫情緩和，本校本年度的各種活動均得以順利舉行，校方鼓勵同學發揮自己所長，在各項活動中實踐所學，亦在過程中以不同角度體驗及學習。

Due to the ease as scheduled Coronavirus Pandemic restrictions, this year's extra-curricular activities could be held smoothly. The School actively encourages students to put into practice what they have learnt in an array of activities and learn from different perspective in the process.

### 學校資訊日 School Information Day



同學向社區人士  
介紹校園特色



### 「細蚊仔」兒時玩意嘉年華 Old-time Child-game Goodies



同學主持懷舊遊戲，  
參與長者樂在其中



### 陸 運 會 Sports Day



同學們在運動場上全力  
拼搏，為班爭光



## 才藝表演日 Talent Day



## 校 舍 翻 新 設 施 完 善

### Perfection Through Renovation

為優化校園學習環境，學校積極翻新多個校舍設施，如音樂室及媒體創新中心等。

The School strives to optimize the campus learning environment by renovating various facilities such as Music Room and Media Innovation Unit, etc.



媒體創新中心



音樂室

# 學生知文達理 榮獲多項獎項

## Prizes Reaped by Our Talented Students

本校鼓勵學生參加多個由政府及團體所舉辦的比賽，令同學發揮所長，並榮獲多個獎項。

The School inspires students to join various award schemes and competitions held by the government and other parties. Students are keen to participate and have reaped several awards and prizes.



榮獲全港青少年中國文化和旅遊知識競賽亞軍，並與文化體育及旅遊局局長楊潤雄先生合照



同學於少年警訊升旗比賽中獲得中學組港島總區季軍



本校愛心行動學生大使與奧運金牌得主張家朗合照



以「說好銅鑼灣故事」—華人文化傳承與薈萃為主題的作品榮獲學術獎



同學獲選為「愛心行動學生大使」

歡迎致電 2577 9485 或 9517 6294 與陶老師聯絡，了解及參觀本校。

Please feel free to contact BWFLC at 2577 9485 or Ms. Yu at 5106 5599.